

聯合校友到訪書院 30/5/2008

United Alumnus Visited United College



校友會海外代表(溫哥華)陳國泰校友(71/社會;左三)到訪書院,與院長馮國培教授(左二)、校友會副會長何萬森校董(右三)、院務主任李雷寶玲女士(右二)、高級書院發展主任胡黃雪萍女士(最右)及陸敏兒女士(最左)合照留念。

Mr Chan Kwok-tai Lawrence (71/SOC, third from left), Overseas Coordinator (Vancouver) of UC Alumni Association, visited United College. Mr Chan posed a photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from left), Mr Ho Man-sum, Vice President of UC Alumni Association (third from right), Mrs Christina Li, College Secretary (second from right), Mrs Joyce Wu (far right) and Ms Amy Luk (far left), Senior College Development Officers.

聯合書院教職員聯誼會 - 2007 至 2008 年度歡送晚宴 6/6/2008

UC Staff Association Farewell Dinner 2007-2008



院長馮國培教授及書院教職員聯誼會主席簡阮美妍女士致送紀念品予本年度榮休及離職的同事歷史系劉義章教授(左圖)及資訊科技服務處李永元先生(右圖)。
Professor Fung Kwok-pui, College Head, and Mrs Pauline Kan, Chairperson of UC Staff Association, presented souvenirs to two retiring staff, Professor Lau Yee-cheung from Department of History (left picture) and Mr Li Wing-yuen Aaron from Information Technology Services Centre (right picture).



所有出席嘉賓及教職員拍照留念。
A group photo of all guests and staff attending the function.



台灣政治大學到訪聯合書院 20/6/2008

Taiwan Chengchi University Visited United College

台灣政治大學教務長蔡連康教授(右四)與五位代表訪問聯合書院,了解推行書院制度的實際經驗,由書院輔導長王香生教授(左五)接待及分享心得。

A six-member delegation led by Dr Tsai Lien-kong, Dean of Academic Affairs, from Taiwan Chengchi University (fourth from right), visited United College to explore potential issues and concerns in implementing the college system. Professor Stephen Wong, Dean of Students (fifth from left), received the group and shared valuable insights learnt from the experiences of United College.



謝婉雯醫生紀念樹

Dr Tse Yuen Man Memorial Tree

為紀念因對抗「非典型肺炎」而於2003年英勇殉職的聯合書院1992年校友謝婉雯醫生,書院當年於恒生樓旁種植了「鳳凰木」,永誌懷念謝校友。事隔五年,這棵鳳凰木最近開花了。

The "Flame of the Forest" was plated in fond memory of the late Dr Tse Yuen-man, who had sadly lost her life in trying to save other Severe Acute Respiratory Syndrome (SARS) patients in 2003. After 5 years, the tree flowered recently.

